
Zápis z jednání školské rady 

Datum 
jednání 

5. 10. 2023 

Počet 
členů - 8 

Přítomní:  
p. Geťko, p. Hejzlar, p. Gieciová, p. Veverka, p. Andrejsek, p. Netrestová, p. Jiránková, 
p. Modrý 
p. Kubová - omluvena 

Hosté  p. ředitelka Iveta Beranová 

Program a 
průběh 
jednání 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Projednání a schválení výroční zprávy 
Paní Jiránková se zajímala, jaké jsou reakce rodičů na dělení žáků různých tříd 
do skupin na některé předměty, u nadaných dětí i napříč ročníky.  
Zaznělo, že tento systém dlouhodobě funguje a umožňuje i případnou migraci mezi 
jednotlivými skupinami.  
Paní Jiránková se zajímala, jaké jsou reakce rodičů na to, že škola vytvoří málopočetné 
první a druhé třídy, jejichž počet pak musí ve třetím ročníku z kapacitních, 
personálních, ale hlavně finančních důvodů snížit. Apelovala na důrazné informování 
rodičů o této skutečnosti už v prvním ročníku.  
Zaznělo, že žáci se už v prvních dvou ročnících setkávají při výuce vybraných předmětů, 
takže redukce tří tříd v ročníku na dvě je pro ně nenásilná. 
Pan Modrý se zajímal, co způsobuje změnu vyučujících jednoho předmětu v dané třídě 
v různých ročnících.  
Zaznělo, že se při daném personálních složení hledá taková varianta, aby z ní všichni 
účastníci vzdělávacího procesu profitovali a pokud možno nikdo netratil. 
Pan Andrejsek se zajímal, zda v rámci hudební výchovy je státní a církevní svátek 
připomínající zavraždění českého knížete svatého Václava podán žákům dostatečně 
poutavou formou, neboť se z řad rodičů ozvaly dva nespokojené hlasy. 
Zaznělo, že situaci probrala třídní učitelka s příslušnou vyučující a všechny rodiče o této 
skutečnosti elektronicky informovala.  
Paní Jiránková se zajímala, jak probíhá výuka dílen, neboť byla oslovena Střední 
průmyslovou školou Otty Wichterleho s nabídkou na navázání spolupráce mezi 
školami, např. formou exkurzí.  
Zaznělo, že některé školy aktivně prezentují svoji činnost při osobních návštěvách 
v naší škole.  
Pro schválení bylo 8 členů, proti nikdo, nikdo se nezdržel hlasování. 

2. Různé 
Pan Modrý se zajímal, jaké jsou ohlasy na zájezd do Anglie, který se uskutečnil v září. 
Osobně se domnívá, že je dobře, že škola takové akce organizuje.  
Zaznělo, že pro velký zájem bude další skupina žáků naší školy absolvovat stejný 
zájezd na jaře. 
Paní Jiránková se zajímala o možnosti výměnného pobytu žáků se slovinskou školou 
z partnerského města, jejíž zástupci navštíví naše město. 
Paní Gieciová se pochvalně vyjádřila k novému sportovnímu areálu, na kterém 
od letošního školního roku probíhá výuka tělesné výchovy.  
Paní Jiránková informovala, že město obdrželo nabídku na pronájem umělého 
kluziště, které by firma nainstalovala v areálu nového sportovního areálu. V této 
souvislosti se zajímala, v jaké míře by takovou možnost využila škola při výuce 
tělesné výchovy. 



Paní Jiránková informovala, že se městu v letošním roce nepodařilo získat dotaci 
na realizaci venkovní učebny. Nicméně bude o ni usilovat opět v roce příštím. 

Zapsal: J. Geťko 

 


